
2019年度“OCAT工作室”参选报名表

2019 OCAT Residency Application Form

	姓Family Name
	
	名Given Name
	

	性別 Gender
	
	出生日 Date of Birth
ID Card / Passport

	

	出生地 Homeplace
	
	国籍 Nationality
	

	电话/传真 Tel/Fax
	
	移动电话 Mobile
	

	电邮 E-mail
	
	网站 Website
	

	联系地址 Address
	
	创作媒介/研究领域Artistic Media / Research Field
	

	当前职业 Current Occupation
	
	参加过的驻留项目 Other Residencies Attended
	


· 参选方式：请参选者于2019年3月31日前提供以下参选资料：

1. 完整填写以上申请表格；
a) 艺术家请提供一份最新的艺术简历，内容包括受教育程度、重要个展、群展、所获奖励以及相关的重要报道和出版物；
b) 研究者、策划人、写作者和各领域从业者请提供一份最新的简历，包括您的受教育程度、研究成果（策划经历）和所获奖励；

c) 艺术家请提交包括图片、文字或录像的作品集，并注明作品的名称、媒介、尺寸、 创作时间。如有与您作品相关的文章、评论或画册也可选择提交；
d) 研究者、策划人、写作者和各领域从业者请提交1－2篇发表在正规出版物上的论文或其他显著工作成果的说明。
2. 简明介绍您的申请目的及“工作室方案”选题；

3. 您在驻期间计划举办的学术讲座的主题和大致内容；
4. 三封来自对你有充分了解的人的推荐信。
（以上申请材料的1、2、4、5项须提交中英文。对于以组合形式申请者，第1、2项须以个人身份填写，第3、4、5项须以组合身份填写。）
Please submit the following application materials before March 31, 2019
1. Complete the above application form.
a) For artists: One page of latest resume, including your educational background, important solo and group exhibitions, awards and bibliography. 

b) For researchers, curators, writers and practitioners in various fields：One page of latest resume, including your educational background, research achievement or curatorial experience and awards.

c) For artists: a portfolio of works including pictures, words or video. Please clearly indicate the title, media, size and time of creation. 

d) For researchers, curators, writers and practitioners in various fields, please submit 1 - 2 papers published in regular publications or other descriptions of significant work results.

4. A proposal concisely describing your application objective and your work plans that you will complete during your stay.

5. The subject and brief introduction of the lecture you will make during your residency.
6. Three letters of recommendation from people who know you well.
(Please submit the materials of 1,2,4 and 5 in both English and Chinese. For group application, please complete 1 and 2 in personal form and 3,4,5 in group form)

· 申请材料可通过电子邮件发送至chenbaiqi@ocat.org.cn，或邮寄至：

中国深圳市南山区恩平路华侨城创意园F2栋

华侨城当代艺术中心

陈柏麒（收）

邮编：518053

注：  不完整的申请材料将不予受理。请在您所提交的所有材料上清晰注明您的姓名。所有申请材料一旦提交，即作为内部资料存档，恕不退还。
· The above materials can be sent by email to chenbaiqi@ocat.org.cn, or sent to:
Chen Baiqi

OCT Contemporary Art Terminal

En Ping Road

Overseas Chinese Town

Nanshan District

Shenzhen, 518053, P.R.China

PS: Uncompleted application will not be dealt with. Please clearly indicate your name on your materials. All the materials sent by applicants are kept in the archives of OCAT and will not be sent back.   
· 本人已了解并接受OCAT工作室的参选规则。

I understand and accept the OCAT Residency selection criteria. 

· 本人谨此声明此份报名表里所提供的信息是全面且正确无误的。

I declare that the information I have provided in this registration form is correct and complete.

签名 Signature：____________________________________

日期 Date： ____________________________________

个人简历（中英）Resume (English & Chinese)
作品图片及简要描述（不超过20件）

Works List/Portfolio (No more than 20 works)
申请目的及“工作室方案”选题（中英）
Proposal (English & Chinese)
学术讲座的主题和大致内容（中英）
The subject and brief introduction of the lecture (English & Chinese)
推荐信 
Letters of Recommendation
	
	姓名 Full Name
	职务 Position
	电子邮箱 Email

	1
	
	
	

	2
	
	
	

	3
	
	
	


	推荐信Letter 1:
	

	推荐信Letter 2:
	

	推荐信Letter 3:
	


OCAT华侨城当代艺术中心 OCT Contemporary Art Terminal
深圳市南山区恩平街华侨城创意园F2栋  F2, OCT Loft, Enping Street, Nanshan, Shenzhen, China
Tel: +86 755 2681 5100  E-mail: info@ocat.org.cn  Website: www.octa.org.cn

